
Odhod potapljatev s pristana RCL na akcijo CišCenja

SKUPNA AKCIJA DRUŠTEV

Čiščenje struge Ljubljanice
Ljubljanica povezuje dele mesta in daje Ljubljani

značilno podobo. Žal pa pogled od blizu na obale
reke in pod vodno gladino ni razveseljujoč. Ekolo-
Sko neosveSCeni uporabljajo reko kot odlagaliSče
odpadnega materiala.

Novoustanovljeno »DRUŠTVO UUBUANICA«
si je zadalo nalogo ohranjati celostno kulturno-zgo-
dovinsko podobo Ljubljanice od njenega izvira do
izliva. Sedež druStva je v klubu Povodni mož na
ZaloSki cesti, vendar jim tudi v viski obcini ne bo
zmanjkalo dela. Tokrat so se omejili le na medijsko
odmevno čiščenje slruge za Šentjakobskim mostom.
Potapljači so iz vode potegnili kup koles. beton-
skih podstavkov, prometne znake. železne blagajne
in še marsikaj, kar so brezbrižni ali objestni prebi-
valci zmelali vanjo.

Tokratna akcija je bila bolj simbolična. Namen
je bil opozoriti na problem onesnaževanja reke in
spodbuditi k odgovornejSemu ravnanju. Za pravo
CiSčenje bi potrebovali motorne vitle. dvigala in cel
vozni park, saj so ocenili. da je v strugi še za več
tovornjakov na pol zasutih odpadnih kosov. Stanje
so tudi dokumentirali s podvodno kamero.

Tokral je prvič uspelo pritegniti k sodelovanju
vrsto organizacij iz različnih občin. Sodelovali so
potapljači iz klubov DRM, Pozejdon. Skat, Vivera.
DruStvo Ljubljanica. PD Kranj ter podvodna reSe-
valna skupina meslnega Staba CZ. Pomagala je Ljub-

Ijanska turistična zveza. za odvoz zbranega odpad-
nega materiala je poskrbel MSKGPZ. Iz viske obd-
ne so se akcije udeležili veslači RCL in Ribiške
druzine Barje. ki so s splava in čolnov pomagali
potapljačem. Celotna ekipa je Stela preko 30 udele-

zencev, akcija pa se je pričela in končala v pristanu
RCL v soboto 22. oktobra.

Ljubljanica je skupna voda in dobrina. EkoloSki
in sanacijski pomen ter dodatno promocijsko in
turistično vrednost takih akcij so spoznali tudi drugi.
kot sponzorji so se vključili večina gostiSč ob Ljub-
Ijanici in nekaj podjetij.

V DruStvu Ljubljanica so optimisti in upajo. da
bodo lahko širSe zastavili svoje delovanje. saj imajo
njihovi načrti podporo turističnih organov ter držav-
nih in Ijubljanskih institucij.
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